

## THINGS TO KNOW BEFORE YOU RETURN TO CCC

**SUNDAY WORSHIP SCHEDULE:** In person (subject to change if the DC Health Department issues different guidelines for safety). Each of the services will also be available on Zoom.

English Worship: First service in building, August 15, 2021 at 11 am

Mandarin Worship: First service in building, September 19, 2021 - Joint Worship with Cantonese at 10:30 am in Fellowship Hall. Beginning, September 26, services will continue at regular time of 10:45 am in the Fellowship Hall.

Cantonese Worship: First service in building, September 19, 2021 - Joint Worship with Mandarin on at 10:30 am in the Fellowship Hall. Beginning September 26, the services will continue at regular time of 9:30 am in the Sanctuary.

### SUNDAY SCHOOL SCHEDULE:

Adult: *English:* August 15, 2021 at 9:30 am in person in Room 304. Google meet will be activated from the classroom for remote attendees.

*Mandarin:* Ministry team will decide readiness for in-person classes after September 19.

*Cantonese:* No Sunday School in September. Ministry team will decide readiness to for in-person classes after September 19.

Children: Will attend worship with their families in the pews. Age-appropriate materials will be provided to engage children while sitting in the pews

Teens: May attend adult Sunday School as noted above

Nursery: English Ministry team will evaluate when the nursery can be safely re-opened. Infants and toddlers may stay with their parents in the Family Room of the balcony.

**FELLOWSHIP HOUR:** Initially, there will be no refreshments during fellowship hour. People may chat with one another in their worship space or a room to be announced at worship service. We want to vacate the building by 2 pm for the first few weeks to see how long it takes to sanitize frequent touch points and prepare for Grace DC's afternoon services in the building. When you leave the building you may pick up a snack and water bottle to tide you over until you can have lunch. When we have a more stable headcount and we are worshipping safely, we can plan for lunch preparation in the future.

### SCREENING PRIOR TO ENTERING THE WORSHIP SPACE

- Mask Check - All above the age of 2 are required to wear a mask at all times while inside the church building. If you are unable to wear a mask, we ask that you worship virtually with us.
- Symptom Screen - If you or anyone with whom you've been in contact has had any of the known symptoms of COVID-19 in the last 10 days or otherwise feel unwell, then we ask that you worship virtually with us.
- Sign-in – Provide your name and email/phone number for contact tracing in case there is an incident of which you need to be aware.
- Hand hygiene – Everyone is encouraged to make use of hand sanitizer stations

**RESTRICTIONS** – there are no restrictions on capacity or activity in the building, but be cautious in these areas:

- Worship seating – please follow the directions of the ushers for distanced seating, traffic flow and exiting
- Restrooms – if restroom is fully occupied, please wait in the hallway until vacancy occurs
- Young, unvaccinated children should remain with their parents and not be left unattended in a space that has not been open for children's activities
- Elevator use – there is no capacity limit, but please avoid overcrowding

As conditions change and new guidance is warranted, notification will be made on our website and email. If you do not have access to this type of communication, please call the church office. We will put you on a call list.

## 返回教堂之前的須知事項

**主日崇拜計劃：**在教會內實體敬拜（如果特區 衛生局發布不同的安全指南，可能會發生變化）。所有崇拜也將提供在綫方式。

**英語崇拜：**第一次實體敬拜，2021 年 8 月 15 日上午 11 點

**國語崇拜：**第一次實體敬拜——2021 年 9 月 19 日上午 10 點 30 分在楨桂堂與粵語堂聯合崇拜。從 9 月 26 日開始，敬拜將開始正常時間上午 10 點 45 分在楨桂堂舉行。

**粵語崇拜：**第一次實體敬拜——2021 年 9 月 19 日上午 10 點 30 分在楨桂堂與國語堂聯合崇拜。從 9 月 26 日開始，敬拜將開始在正常時間上午 9 點 30 分在大禮堂舉行。

### 主日學計劃：

#### 成人：

英語：2021 年 8 月 15 日上午 9 點在 304 房間。Google meet 將從教室為遠程參與者繼續提供綫上課程。

國語：事工小組將在 9 月 19 日之後評估實體主日學的準備情況。

粵語：九月沒有主日學。事工小組將在 9 月 19 日之後評估實體主日學的準備情況。

**兒童：**將在座位上與家人一起參加敬拜。為參加敬拜的兒童提供適合年齡的材料。

**青少年：**可以參加上述成人主日學

**托兒所：**英語事工小組將評估托兒所可以安全重新開放的時間。嬰幼兒可以和父母一起坐在樓上為家庭預留的房間。

**團契時間：**開始，團契時間不提供茶點。大家可以在各自的敬拜場所或房間裡互相問候，等待崇拜開始。我們希望在最初幾週的下午 2 點前騰空教堂，以了解對頻繁接觸點進行消毒和為 Grace DC 下午的崇拜做準備所需要的時間。當離開大樓時，您可以拿一點零食和瓶裝水維持到午飯時間。當有更穩定的人數並且我們能安全地崇拜時，可以計劃以後準備午餐。

### 進入禮拜場所前的篩查

- 檢查口罩- 所有 2 歲以上的人都必須在教堂內始終佩戴口罩。如果您無法戴口罩，請您參加網絡崇拜。
- 篩查症狀- 如果您或您接觸過的任何人在過去 10 天內出現任何已知的 COVID-19 症狀或感到不適，那麼請您參加網絡崇拜。
- 手部衛生 - 希望每個人都使用手部消毒液

**限制** - 建築物內對人數或活動沒有限制，但我們仍然建議在以下方面保持謹慎態度：

- 敬拜時的座位 - 請按照招待員的指示落座，座位之間和進出時保持距離
- 洗手間 - 如果洗手間已滿，請在走廊等候，直到有空位出現
- 未接種疫苗的年幼兒童應與父母呆在一起，不要將兒童留在無人看管和尚未開放供兒童活動的空間內
- 電梯使用 - 沒有人數限制，但請避免過度擁擠

隨著情況發生變化並會相應有新的指南，並且我們將通過教會的網站和電子郵件通知大家。如果您不能收到我們的信息，請致電教會辦公室通知我們。我們會將您列入通訊名單。